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Spanish Version- Versión en Español 

   

1. Call to order 

The meeting was called to order at approximately 7:33 pm by President Sarajean Santoro. The meeting took 

place over Zoom. 

 

2. Review and approval of minutes 

Sarajean announced that Hollis sent out the unapproved minutes from the January meeting ahead of time via 

email to the community. Sarajean and I explained that there was one correction to the minutes, involving a 

phrase that has been reworded. A motion to approve the minutes, as amended, was made and seconded. 

Then, the minutes were officially approved. 

 

3. President’s report 

Sarajean mentioned the Gala, coming up the Saturday after the meeting. She encouraged parents to 

purchase tickets and said it should be "a really great party". Sarajean thanked people who have been working 

on it, and she said that Hollis will give an update about it later. 

 

Sarajean announced that we were fortunate enough to receive a $2500 from Schwab Charitable that will be 

applied to the field trip budget for next year. This is the first "grab" we've received since we fixed the 501c3 

confusion. 

 

Sarajean mentioned that the PA raised over $800 from the school pictures. She also mentioned the Annual 

Appeal. As of today, we have brought in over $4400. 

 

Sarajean said she just participated in a President's meeting [with President's from multiple parent 

associations], and she was reminded that we should start thinking about elections for next year's Executive 

Board. We need to establish a nominating committee. She asked members to please reach out to the PA if 

they have interest in being on that committee. 

 

4. Treasurer’s report 

Juan announced that we submitted our tax report for the state at the start of the month. 

 

Juan said that we made a contribution for the 5th grade, which was $3000. Also, for class trips, we 

contributed another $3000. For the Shakespeare program, we contributed $1600. 
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As of now, we have $61,000. Juan said that we hope to provide more good news for the next PA General 

meeting, after the Gala and fundraising in March. 

 

5. Principal’s report 

Alli mentioned that Muscota had its talent show, which is her favorite event of the year. Alli said that it is the 

only fundraising event by the school directly, not the PA. They use it to raise money for the fifth-grade field 

trip. This year, they brought in over $3700. Before the pandemic, the last time they did it, they brought in 

about $2500, so this was over $1000 more. She says it was an incredible night. She complimented the 

students who performed in the show, and said she wishes she had that sort of confidence when she was a 

kid. She is very excited that it was back in person. 

 

Alli encouraged all of us to attend the Gala. She said that several teachers will be there; she named some of 

the teachers and staff members who are planning to attend. She said it's a great night out. Alli mentioned 

that we are bringing back Teacher Experiences, and also Principal for a Day, at the Gala. Some teachers are 

offering things such as pizza parties, etc. 

 

Alli mentioned that we have student-led conferences coming up. If we didn't already get a link, we will get 

one soon, and should be on the lookout. Our half-day [for conferences] now ends at 11:50, not 11:30. There 

is no lunch that day, but there is a snack, and there is grab-and-go for whoever needs it. Alli said that based 

on feedback, every conference will be a minimum of 20 minutes. Some parents wanted more of the teacher's 

voice, so they are considering that. We'll be getting digital portfolios this year; it is the first time they are 

doing this. 

 

On Monday, March 6, there will be a Coffee and Conversation about testing. One thing they will be talking 

about is why some families choose to opt-in and some choose not to have their child take the test. The 

school does not take a stance on it. There will not be any outside organization in attendance. As a school, we 

typically have a low opt-out rate. Last year, only 11 students opted out. 4th grade scores are sometimes used 

for middle school admissions, so they opt out less frequently. Some parents asked for materials at home to 

help prepare. They feel that we should not feel it is necessary. If there is anything we specifically want 

covered on Monday, we should email her by Thursday. 

 

Alli said that school surveys are available. She asked the community members to please fill them out. The last 

few years, there was a low participation rate. Alli said she filled one out yesterday for her daughter's school.  

 

Alli said that schools are getting surveillance cameras. This is part of an ongoing process that has taken place 

over ten years. Muscota has been considered low priority. It looks like we are in the final stages. The cameras 

will be in areas like the hallways, stairwells, and outside; this is for increased safety. 
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Sarajean mentioned that she filled out the school survey, and it does not take a lot of time. 

 

6. Member comments and questions 

Sarajean mentioned that Hollis will manage the stack for member questions and comments. 

 

Ryan asks how the video [that Alli mentioned in her principal's report] will be monitored. Alli said she doesn't 

know. She knows the cameras cannot be in classrooms, due to Union concerns. There will be a meeting next 

week where they will learn more. 

 

Ali also mentioned that Amistad and Muscota just applied for a grant for upgrades to the gymnasium. If they 

get it, it will happen next year, to help improve the gym. That would be for $150,000. Alli added that she'll 

pass on more info about the cameras when she has it. 

 

Kristin asked about snack sign-up. She asked what should happen when people don't sign up after many 

emails. Debbie replied that if that happens, class parents should email the PA, and they would cover it. Kristin 

said that there are a lot of people who aren't signing up for some classes. Debbie repeated that class parents 

in that situation should email the PA, or Debbie. Kristin said the point of the sign-up is to not make people 

uncomfortable, but she wasn't sure what to do. 

 

Idalia asked if chess might be offered. Alli said that Marylin and Tor used to lead chess. This year, Marylin is 

finishing up her master's and couldn't commit to an afterschool program. Tor has been doing the Saturday 

program and couldn't manage chess on his own. Alli said that we've been slow to bring back afterschool 

programs since the pandemic. A few parents have asked about chess though. Alli said that Muscota would 

like to bring it back next year, if they can make it happen. 

 

7. School Leadership Team report 

Sarajean said there was not much to report. At their last meeting, they didn't have a quorum, and the 

meeting ended early. 

 

8. New Business 

● Picture retake day 

Debbie said the deadline to sign up for picture retake day had passed. We earned $825 and change from 

families ordering photos. She said they have info about who needs retakes or sibling photos. Denise said 

that 27 children are doing retakes, and there will be one group photo. Denise added that it is not too late 

for families to sign up if they let her know by tomorrow [the day after the meeting]. Sarajean and Debbie 

mentioned that they want sibling photos; Debbie said Sarajean was already on the list. 
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● Gala, Gala, Gala 

Sarajean says that Hollis has been working very hard on the Gala. Hollis said we are really close to having 

a really good party. We have a chunk of tickets left to sell. Some people might be on the fence. On 

Saturday, we will all get together [at the Gala]. There is no dress code. Dan and his band will play; they 

are real, professional musicians. Word on the street says he puts on a great show. Josh from Tampopo 

Ramen put together a great menu. There will be a bar, including cocktails, beer, and wine. Beer and wine 

will be complimentary. Hollis mentioned the auction items and listed a few. There are still new items 

coming in. There will also be live auction items. Desserts have been donated from three local small 

business. The Gala will allow us to have three hours out. She encouraged everyone to get a baby-sitter 

and come. She said they still need a few servers. If any photographers can pitch in, they would appreciate 

it. If anyone can't come, Hollis encouraged them to purchase a virtual ticket. They would deliver a care 

package to those families, who would also be allowed to bid on the auction items. Hollis said that class 

parents have been really active. They created art with the kids that will be auctioned. She mentioned 

some items, such as Principal for a Day. In case any class parents were at the PA meeting, she mentioned 

that they would appreciate pictures of the art projects, to make bidding easier. Hollis said if anyone has 

questions, throw them in the chat. 

 

Ryan thanked everyone who has been working on the Gala. He says it sounds amazing. He hopes that 

everyone will come. It is fun. Things sound as good as they have been. It is also a great way to support 

the school. We have raised a lot of money in the past. If we know people who are not going, he asked us 

to encourage them to come. 

 

Hollis mentioned that inflation is affecting things this year. Some people are not donating as much as 

they used to. It is imperative that people show up. We don't have as much pre-sale money as we have 

had in the past. 

 

Sarajean said the last time there was a Gala, people who couldn't attend in person could not participate 

in the auction, but this time they can. She mentioned that to take part in the silent auction, people need 

a QR code reader on their phone, or cameras that can handle it, to participate. 

 

● MuMA update 

Megan talked about MuMA. She said her child is in first grade. It is her first MuMA and first Gala. MuMA 

is also a fundraising event. She said it stands for Muscota Museum of Art. She had a meeting with Sasha 

from Scribble. MuMA will be on Friday, April 28, at Holy Trinity Church. They will need a lot of volunteers 

for that day. They have some already. Every child contributes a work of art; all of it will be on sale. It is an 
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in-person only event. Someone asked in chat how we can sign up. Megan replied that they are working 

that out. Debbie mentioned in the chat mentions that kids are allowed to attend. 

 

● Snacks 

Sarajean mentioned that snacks are on the agenda, but we already covered it. 

 

9. Adjournment 

The meeting was adjourned at approximately 8:17 pm. Sarajean said she looks forward to seeing people at 

the Gala. 

 

ESPAÑOL_Acta de la reunión general de AP 28/2/2023 

1. Llama para ordenar 

La reunión fue iniciada aproximadamente a las 7:33 pm por el presidente Sarajean Santoro. La reunión se 

llevó a cabo por Zoom. 

 

2. Revisión y aprobación de actas. 

Sarajean anunció que Hollis envió las actas no aprobadas de la reunión de enero con anticipación por correo 

electrónico a la comunidad. Sarajean y yo explicamos que había una corrección en el acta, que involucraba 

una frase que había sido reformulada. Se hizo y secundó una moción para aprobar el acta, según enmendada. 

Luego, el acta fue aprobada oficialmente. 

 

3. Informe del presidente 

Sarajean mencionó la Gala, que se realizará el sábado después de la reunión. Animó a los padres a comprar 

boletos y dijo que debería ser "una gran fiesta". Sarajean agradeció a las personas que han estado trabajando 

en ello y dijo que Hollis brindará una actualización al respecto más adelante. 

 

Sarajean anunció que tuvimos la suerte de recibir $2500 de Schwab Charitable que se aplicarán al 

presupuesto de la excursión para el próximo año. Este es el primer "ataque" que recibimos desde que 

solucionamos la confusión 501c3. 

 

Sarajean mencionó que la PA recaudó más de $800 de las fotografías escolares. También mencionó la 

Campaña Anual. Hasta el día de hoy, hemos recaudado más de $4400. 

 

Sarajean dijo que acababa de participar en una reunión de presidentes [con presidentes de varias 

asociaciones de padres] y se le recordó que deberíamos empezar a pensar en las elecciones para la Junta 
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Ejecutiva del próximo año. Necesitamos establecer un comité de nominaciones. Pidió a los miembros que se 

comuniquen con la Autoridad Palestina si tienen interés en estar en ese comité. 

 

4. Informe del tesorero 

Juan anunció que presentamos nuestro informe de impuestos para el estado a principios de mes. 

 

Juan dijo que hicimos una aportación para el 5° grado, que fue de $3000. También, para viajes de estudios, 

aportamos otros $3000. Para el programa de Shakespeare, aportamos $1600. 

 

A partir de ahora, tenemos $61,000. Juan dijo que esperamos brindar más buenas noticias para la próxima 

Asamblea General de la AP, después de la Gala y la recaudación de fondos en marzo. 

 

5. Informe del director 

Alli mencionó que Muscota tuvo su show de talentos, que es su evento favorito del año. Alli dijo que es el 

único evento de recaudación de fondos realizado directamente por la escuela, no por la Autoridad Palestina. 

Lo usan para recaudar dinero para la excursión de quinto grado. Este año, recaudaron más de $3700. Antes 

de la pandemia, la última vez que lo hicieron, recaudaron alrededor de $2500, así que esto fue más de $1000 

más. Dice que fue una noche increíble. Felicitó a los estudiantes que actuaron en el espectáculo y dijo que 

desearía haber tenido ese tipo de confianza cuando era niña. Está muy emocionada de que haya vuelto en 

persona. 

 

Alli nos animó a todos a asistir a la Gala. Ella dijo que varios maestros estarán allí; ella nombró a algunos de 

los maestros y miembros del personal que planean asistir. Ella dijo que es una gran noche. Alli mencionó que 

traeremos de regreso Experiencias de maestros, y también Director por un día, en la Gala. Algunos maestros 

están ofreciendo cosas como fiestas de pizza, etc. 

 

Alli mencionó que próximamente tendremos conferencias dirigidas por estudiantes. Si aún no obtuvimos un 

enlace, lo obtendremos pronto y deberíamos estar atentos. Nuestro medio día [para conferencias] ahora 

termina a las 11:50, no a las 11:30. Ese día no hay almuerzo, pero hay merienda, y hay comida para llevar 

para quien lo necesite. Alli dijo que, según los comentarios, cada conferencia tendrá una duración mínima de 

20 minutos. Algunos padres querían más de la voz del maestro, así que lo están considerando. Tendremos 

portafolios digitales este año; es la primera vez que hacen esto. 

 

El lunes 6 de marzo habrá un Café y Conversación sobre pruebas. Una cosa de la que hablarán es por qué 

algunas familias eligen participar y otras eligen que su hijo no tome la prueba. La escuela no se pronuncia al 

respecto. No asistirá ninguna organización externa. Como escuela, normalmente tenemos una baja tasa de 

exclusión voluntaria. El año pasado, solo 11 estudiantes optaron por no participar. Los puntajes de cuarto 
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grado a veces se usan para las admisiones a la escuela intermedia, por lo que optan por no participar con 

menos frecuencia. Algunos padres pidieron materiales en casa para ayudar a prepararse. Sienten que no 

deberíamos sentir que es necesario. Si hay algo que queremos cubrir específicamente el lunes, debemos 

enviarle un correo electrónico antes del jueves. 

 

Alli dijo que las encuestas escolares están disponibles. Pidió a los miembros de la comunidad que por favor 

los llenaran. Los últimos años, hubo una baja tasa de participación. Alli dijo que llenó uno ayer para la escuela 

de su hija. 

 

Alli dijo que las escuelas están recibiendo cámaras de vigilancia. Esto es parte de un proceso continuo que ha 

tenido lugar durante diez años. Muscota se ha considerado de baja prioridad. Parece que estamos en las 

etapas finales. Las cámaras estarán en áreas como los pasillos, las escaleras y el exterior; esto es para 

aumentar la seguridad. 

 

Sarajean mencionó que llenó la encuesta de la escuela y que no toma mucho tiempo 

6. Comentarios y preguntas de los miembros 

Sarajean mencionó que Hollis administrará la pila de preguntas y comentarios de los miembros. 

 

Ryan pregunta cómo se monitoreará el video [que Alli mencionó en el informe de su director]. Alli dijo que no 

sabe. Ella sabe que las cámaras no pueden estar en las aulas, debido a las preocupaciones de la Unión. Habrá 

una reunión la próxima semana donde aprenderán más. 

 

Ali también mencionó que Amistad y Muscota acaban de solicitar una subvención para mejorar el gimnasio. 

Si lo consiguen, será el próximo año, para ayudar a mejorar el gimnasio. Eso sería por $ 150,000. Alli agregó 

que transmitirá más información sobre las cámaras cuando la tenga. 

 

Kristin preguntó sobre el registro de bocadillos. Ella preguntó qué debería pasar cuando las personas no se 

registran después de muchos correos electrónicos. Debbie respondió que si eso sucede, los padres de la clase 

deben enviar un correo electrónico a la asistente personal y ellos lo cubrirán. Kristin dijo que hay muchas 

personas que no se inscriben en algunas clases. Debbie repitió que los padres de la clase en esa situación 

deberían enviar un correo electrónico a la asistente personal oa Debbie. Kristin dijo que el objetivo del 

registro es no incomodar a las personas, pero no estaba segura de qué hacer. 

 

Idalia preguntó si se podía ofrecer ajedrez. Alli dijo que Marylin y Tor solían liderar el ajedrez. Este año, 

Marylin está terminando su maestría y no pudo comprometerse con un programa extracurricular. Tor ha 

estado haciendo el programa de los sábados y no podía manejar el ajedrez por su cuenta. Alli dijo que hemos 

tardado en recuperar los programas extracurriculares desde la pandemia. Sin embargo, algunos padres han 
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preguntado sobre el ajedrez. Alli dijo que a Muscota le gustaría traerlo de vuelta el próximo año, si pueden 

hacerlo realidad. 

 

7. Informe del equipo de liderazgo escolar 

Sarajean dijo que no había mucho que informar. En su última reunión, no tuvieron quórum y la reunión 

terminó temprano. 

 

8. Nuevo negocio 

● Día de retomar la foto 

Debbie dijo que había pasado la fecha límite para inscribirse en el día de retomar la fotografía. Ganamos 

$825 y cambio de familias ordenando fotos. Ella dijo que tienen información sobre quién necesita retomar o 

fotos de hermanos. Denise dijo que 27 niños están haciendo repeticiones y habrá una foto de grupo. Denise 

agregó que no es demasiado tarde para que las familias se registren si le avisan mañana [el día después de la 

reunión]. Sarajean y Debbie mencionaron que quieren fotos de hermanos; Debbie dijo que Sarajean ya 

estaba en la lista. 

 

● Gala, Gala, Gala 

Sarajean dice que Hollis ha estado trabajando muy duro en la Gala. Hollis dijo que estamos muy cerca de 

tener una muy buena fiesta. Nos quedan un trozo de entradas por vender. Algunas personas podrían estar 

indecisas. El sábado nos juntaremos todos [en la Gala]. No hay código de vestimenta. Dan y su banda 

tocarán; son verdaderos músicos profesionales. Se dice en la calle que da un gran espectáculo. Josh de 

Tampopo Ramen armó un gran menú. Habrá un bar, que incluye cócteles, cerveza y vino. La cerveza y el vino 

serán gratuitos. Hollis mencionó los artículos de la subasta y enumeró algunos. Todavía están llegando 

artículos nuevos. También habrá artículos de subasta en vivo. Los postres han sido donados por tres 

pequeñas empresas locales. La Gala nos permitirá tener tres horas de salida. Animó a todos a buscar una 

niñera y venir. Ella dijo que todavía necesitan algunos servidores. Si algún fotógrafo puede colaborar, lo 

agradecería. Si alguien no puede venir, Hollis los animó a comprar un boleto virtual. Entregarían un paquete 

de atención a esas familias, a quienes también se les permitiría ofertar por los artículos de la subasta. Hollis 

dijo que los padres de la clase han estado muy activos. Crearon arte con los niños que será subastado. 

Mencionó algunos artículos, como Director por un día. En caso de que los padres de la clase estuvieran en la 

reunión de PA, mencionó que apreciarían las fotos de los proyectos de arte, para facilitar la licitación. Hollis 

dijo que si alguien tiene preguntas, póngalas en el chat. 

 

Ryan agradeció a todos los que han estado trabajando en la Gala. Dice que suena increíble. Él espera que 

todos vengan. Es divertido. Las cosas suenan tan bien como han sido. También es una gran manera de apoyar 

a la escuela. Hemos recaudado mucho dinero en el pasado. Si conocemos gente que no va, nos pide que los 

animemos a venir. 
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Hollis mencionó que la inflación está afectando las cosas este año. Algunas personas no están donando tanto 

como antes. Es imperativo que la gente se presente. No tenemos tanto dinero de preventa como en el 

pasado. 

 

Sarajean dijo que la última vez que hubo una gala, las personas que no pudieron asistir en persona no 

pudieron participar en la subasta, pero esta vez sí. Mencionó que para participar en la subasta silenciosa, las 

personas necesitan un lector de código QR en su teléfono, o cámaras que puedan manejarlo, para participar. 

 

● Actualización de MuMA 

Megan habló sobre MuMA. Ella dijo que su hijo está en primer grado. Es su primer MuMA y primera Gala. 

MuMA es también un evento de recaudación de fondos. Ella dijo que significa Muscota Museum of Art. Tuvo 

una reunión con Sasha de Scribble. MuMA será el viernes 28 de abril en Holy Trinity Church. Necesitarán 

muchos voluntarios para ese día. Ya tienen algunos. Cada niño aporta una obra de arte; todo estará a la 

venta. Es un evento solo presencial. Alguien preguntó en el chat cómo podemos registrarnos. Megan 

respondió que están trabajando en eso. Debbie mencionó en el chat que los niños pueden asistir. 

 

● Aperitivos 

Sarajean mencionó que los refrigerios están en la agenda, pero ya lo cubrimos. 

 

9. Aplazamiento 

La reunión se levantó aproximadamente a las 8:17 pm. Sarajean dijo que espera ver gente en la Gala 


